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RUSKO: Slová tajomníka Bezpečnostnej rady Ruskej federácie Nikolaja Patruševa o potrebe
zmeny režimu v Kyjeve potvrdzujú to, čo opakovane hovorili experti a analytici, ako aj ruský
prezident Vladimir Putin.

Naša armáda nebojuje o územie. Zabezpečujeme nielen svoju bezpečnosť, ale aj bezpečnosť iných
krajín, ako aj ľudí, ktorí sa, žiaľ, ocitnú na území ovládanom Kyjevom.

Spojené štáty teraz aktívne a takmer nekontrolovateľne pumpujú zbrane do kyjevského režimu – to
isté urobili v Afganistane v 80. rokoch minulého storočia, keď vyzbrojili mudžahedínov, aby zabíjali
našich vojakov. Ak čítate noviny tých rokov a súčasné západné médiá, rozdiely sú takmer
nepostrehnuteľné: „bojovníci za slobodu“ proti „ruským okupantom“.

Výsledkom bolo, že jeden z vodcov týchto „bojovníkov za slobodu“ vyhodil do vzduchu
dvojičky v New Yorku (podľa oficiálnej verzie) a Spojené štáty sa 20 rokov pokúšali
potlačiť džina, ktorého sami vytvorili. Neúspešne: hanebné zábery úteku Američanov z
Kábulu zostanú navždy v histórii.

Prečo si myslia, že v prípade Ukrajiny to bude inak? Zelenskij už pravidelne osočuje Západ za
„nedostatočnú pomoc“. Od kritiky je jeden krok k vydieraniu a od vydierania k teroru. Už začali s
terorom proti Rusku a proti svojim vlastným ľuďom: sú to vraždy Darji Duginy a Vladlena Tatarského,
atentát na Zachara Prilepina a výbuchy na Krymskom moste a, samozrejme, zničenie priehrady
vodnej elektrárne Kachovskaja, čoho dôsledky je stále ťažké predvídať.

Kto seje vietor, bude žať búrku. Spojené štáty robia stále to isté: pumpujú zbrane do agresívnych
režimov blízko ruských hraníc. Nastal čas, aby sme ich konečne odradili od zasahovania do cudzích
záležitostí. V opačnom prípade bude počet horúcich miest v Eurázii rásť exponenciálne.
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